

1. Objective:

This Dividend Distribution Policy ("Policy") establishes the framework adopted by OQ Gas Networks SAOG ("the Company") for determining, declaring and disclosing dividends to shareholders, in compliance with the laws and regulations including , the Commercial Companies Law (Promulgated by Royal Decree 18/2019) and Muscat Stock Exchange (MSX) Circular No. 3/2025 and Financial Services Authority Circular No. E/42/2025.

2. Scope:

This policy applies to all ordinary dividend distributions declared by the Company in respect of its shares listed on the Muscat Stock Exchange.

The policy governs the annual dividend distributions and any other cash distributions to shareholders for the Financial Year 2026 as recommended by the Board of Directors and approved by the shareholders at the Annual Ordinary General Meeting.

3. Key determinations for dividend distribution:

- A. Dividend shall be paid to shareholders pursuant to the applicable laws, regulations and circulars issued by the Financial Services Authority.
- B. The Company's Board of Directors shall determine the amount of dividend proposed, considering various factors including, but not limited to:

١. الهدف:

تحدد سياسة توزيع الأرباح هذه ("السياسة") الإطار الذي تتبناه شركة أوكيو لشبكات الغاز ش.م.ع.ع ("الشركة") لتحديد وإعلان والإفصاح عن توزيعات الأرباح للمساهمين، وفقاً للقوانين و القرارات بما في ذلك قانون الشركات التجارية (الصادر بالمرسوم السلطاني ٢٠١٩/١٨) ولتعميم بورصة مسقط للأوراق المالية رقم ٢٠٢٥ / ٣ والقرار رقم خ/٤٢/٢٥ الصادر عن هيئة الخدمات المالية.

٢. النطاق:

تسري هذه السياسة على جميع توزيعات الأرباح العادية التي تعلنها الشركة فيما يتعلق بأسهمها المدرجة في بورصة مسقط.

وتنظم هذه السياسة توزيعات الأرباح السنوية وأي توزيعات نقدية أخرى للمساهمين للسنة المالية ٢٠٢٦ يقترحها مجلس الإدارة ويصادق عليها المساهمون خلال اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية.

٣. العوامل المحددة لتوزيع الأرباح:

- أ. توزع الأرباح للمساهمين وفقاً للوائح والقوانين والتعاميم الصادرة من هيئة الخدمات المالية.
- ب. يقدم مجلس إدارة الشركة مقترح الأرباح التي سيتم توزيعها إستناداً إلى عدد من العوامل بما في ذلك على سبيل المثال وليس الحصر:

- The Company's net profits accumulated retained earnings, and other distributable reserves.
- The Board of Directors' allocation of 10% of the net profits for each financial year to form a legal reserve until it reaches at least one-third of the capital.

- صافي أرباح الشركة والأرباح المحتجزة المتراكمة والإحتياطيات الأخرى القابلة للتوزيع.
- يجب على مجلس الإدارة إستقطاع ١٠٪ من الأرباح الصافية لكل سنة مالية لتكوين إحتياطي قانوني إلى أن يبلغ ثلث رأس المال على الأقل.

4. Dividend Recommendation:

For Financial Year 2026, the Board intends to recommend a total cash dividend of 11.2 baisa per share, subject to availability of distributable reserves, the Company's solvency and liquidity position, and shareholder approval at the AGM.

٤. توصية توزيع الأرباح:

يعتزم مجلس الإدارة التوصية بتوزيع أرباح نقدية إجمالية قدرها ١١,٢ بيسة للسهم الواحد عن السنة المالية ٢٠٢٦، وذلك رهناً بتوفر الإحتياطيات القابلة للتوزيع، ومتانة المركز المالي والسيولة للشركة، وموافقة المساهمين في اجتماع الجمعية العامة السنوي.

5. Eligibility:

Shareholders are eligible to receive dividends if they are registered in the Muscat Clearing and Depository records as of the entitlement date.

٥. أهلية إستحقاق الأرباح:

يكون المساهم مؤهلاً للحصول على توزيعات الأرباح إذا كان مقيداً في سجلات شركة مسقط للمقاصة وللإيداع بنفس تاريخ الإستحقاق.

6. Distribution:

A. Including a separate item on the agenda of the Annual Ordinary General Meeting to approve the proposed cash dividend distribution for consideration and decision by the shareholders.

٦. التوزيع:

أ. تضمين بند مستقل في جدول أعمال الجمعية العامة العادية السنوية للموافقة على مقترح توزيع الأرباح النقدية للبت فيه من قبل المساهمين.

B. Implementing the resolution of the Annual General Meeting regarding the distribution of dividends to shareholders registered in the Company's records as of the entitlement date, within a period not exceeding seven (7) working days from entitlement.

ب. تنفيذ قرار الجمعية العامة العادية السنوية بشأن توزيع الأرباح على المساهمين المقيدين في سجلات الشركة بتاريخ الإستحقاق خلال مدة لا تزيد عن (٧) سبعة أيام عمل من تاريخ إستحقاق تلك الأرباح.

٧. إعادة استثمار الأرباح:

7. Dividend Re-investment option:

A. Where aligned with the company's expansion strategy and growth opportunities, the company may offer divided re-investment options to its shareholder. Shareholders who choose to opt for the option shall be issued shares equivalent to eligible dividend distribution.

أ. بناء على ما يتماشى مع إستراتيجية التوسع والإستفادة من فرص النمو، قد توفر الشركة للمساهمين مقترح خيار إعادة استثمار الأرباح. سيتم معادلة قيمة الأرباح المستحقة بقيمة الأسهم التي سيتم توزيعها على المساهمين الموافقين والمسجلين في هذا المقترح.

B. The Company will obtain the necessary approvals from shareholders, the board of directors, regulators, and any relevant authorities before offering the options to shareholders.

ب. سوف تقوم الشركة بالحصول على الموافقات اللازمة من المساهمين ومجلس الإدارة والجهات التنظيمية وأي من السلطات المعنية قبل طرح مقترح خيار إعادة الإستثمار على المساهمين.

8. Policy approval and date(s):

٨. الموافقة على السياسة ومدتها:

This policy has been reviewed and approved by the Board of Directors. The policy is valid for a period of one year, after which the Board of Directors may issue a revision of the policy.

تم مراجعة هذه السياسة وإقرارها من قبل مجلس إدارة الشركة. تمتد صلاحية هذه السياسة لمدة سنة واحدة ويجوز لمجلس الإدارة بعد إنقضاء هذه الفترة إصدار نسخة محدثة منها.

